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Betreft: voortgang Centrumplan

Attente burgers maken mij attent op een video op YouTube.  
In die video maakt Stepforward een sfeerimpressie van het toekomstige vd Ackerterrein. Het 
betreffende bedrijf saneert gronden, in dit geval voor ontwikkelaar Vrijborg.
Op hun website zegt Vrijborg bezig te zijn met “afstemming met gemeente én centrumvisie voor de 
realisatie van een woonzorg/woonproject” op deze locatie! In de aan de raad verstrekte informatie 
bij de besluitvorming over het Centrumplan vind ik deze informatie niet terug.

Vragen: 

1. Is de informatie op hun website en in de videofilm correct? 

2. Is dit bedrijf betrokken bij de verdere planvorming? Zo ja, sinds wanneer?

3. Wat is de feitelijke stand van zaken.

4. Wat is er ná de besluitvorming door de raad (centrumplan werd centrumvisie) feitelijk 
gebeurd?

5.  Wanneer word de raad weer bijgepraat?
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